

Referat fra FAU-møte 9. januar 2018

Tilstede: Jannicke, Jorunn, Randi, Pia, Ivar, Kolbjørn, Kristine, Geir, Tanja, Gjertrud, Tone-Karin, Siri og Permit.

1. **Skoledisko.** Det er laget en komite og den består av Jorunn, Ivar, Randi og Geir. Denne gruppen må sette dato, ordne lyd og lys, kontakte DJ, ordne kiosk, lage invitasjon, avtale med rektor, lage oversikt over foreldrevakter osv. Jorunn setter i gang dette arbeidet ved å sende ut mail. Gruppen skal også undersøke hva diskolys koster og legge dette frem på neste møte i FAU.
2. **Økonomi/hva skal pengene til FAU brukes til?** Forslag om skidag og skøytedag. Jannicke snakker med rektor om det kan være aktuelt at FAU spleiser med skolen på buss til Furedalen for å stå på langrenn og å ake. Hvis ikke kan klassene få 1500 kr hver til disposisjon. Tidligere har FAU snakket med trivselsledere om utstyr de kunne ønske seg til skolen. Dette kan også være aktuelt. Jannicke snakker med rektor om dette. Det kom også forslag om å kjøpe ball til alle klassene. Det er også mulig å kontakte elevrådet og høre hva de ønsker å bruke penger på. Jannicke snakker med rektor angående hva vi skal bruke pengene på.
3. **Kvalitetsoppfølging.** Temaet for årets kvalitetsoppfølging er *sosial kompetanse og skolemiljø*. Det skal fylles ut to vurderingskryss som representant(er) fra FAU skal presentere på møtet sammen med elever, lærere, ansatte, representanter fra kommunen og ledelsen ved skolen. Det ble diskutert hvordan informasjon skal samles inn fra foreldre. Et forslag var å invitere til en sammenkomst i gymsalen for foreldre hvor de får gitt uttrykk for sin mening. Et annet forslag var å invitere FAU- medlem, foreldrekontakt og vara fra hver klasse til et møte. Kvalitetsoppfølgingsgruppen i FAU består av Siri, Tanja og Jannicke. De holder en tett dialog med rektor og finner en egnet løsning. Det er fremdeles uklart når dette møtet skal være og om det finnes noen konkrete påstander foreldrene skal vurdere i krysset. Jorunn sender diverse informasjon fra fjorårets kvalitetsoppfølging til denne gruppen.
4. Eventuelt:
 - Ønske om mer kulturelle tilbud på skolen via Kulturskolen. Jannicke hører med rektor om de har hatt noen kontakt med kulturskolen.
 - 17. mai komite. Jannicke har kalt inn til et møte med komiteen tirsdag 16. januar og setter i gang gruppen.
 - Fotballbanen. Denne gruppen tar et møte her på skolen med rektor eller Arne. Kan eventuelt ta et møte med kommunen og Åsane fotball etter hvert.
 - Organisasjonsnummer. Vi må sjekke referatene fra FAU på Blokkhaugen fra i fjor. De opprettet organisasjonsnummer da. Randi og Jannicke finner ut av dette til neste møte. Pia sender dokumenter hun har arbeidet med i forhold til dette til Randi og Jannicke.

Neste møte: 12. februar

Referent: Jorunn Tjoflaat

